
EP nariai: „Įstoję į Europos Sąjungą referendumu patvirtinome, kad
laikysimės esminių vertybių“

Europos Parlamento (EP) nariai Andrius Kubilius ir Rasa Juknevičienė apžvelgė savaitės
aktualijas iš Briuselio, išskirdami Vyriausybės ataskaitą bei savaitgalį įvykusį „Šeimų
maršą“.

Europarlamentaras A. Kubilius, kalbėdamas apie metų ataskaitą pateikiančios Vyriausybės
darbą, jį įvertino neblogai. Pasak parlamentaro, šiuo metu ,,svarbiausi yra esminiai dalykai,
kurie pozityviai vyksta. Matosi, kad pandemiją pavyksta suvaldyti. Pirmiausia dėl  labai
efektyvios vakcinacijos, skaičiai tikrai dideli.“

Žvelgiant į kaimyninę Rusiją, kuri turi net kelias savo gaminamas vakcinas, ten paskiepytų
gyventojų skaičius vos 10 proc., mūsų šalyje apie 30 proc.

„Man atrodo baigiasi pandemijos aštri banga, pavasaris ateina, Vyriausybė tvarkosi,
koalicija tvarkosi, nuotaikos žmonių pradeda gerėti, opozicija pyksta dėl to. Jei galėčiau
patarti ir Agnei Širinskienei, ir Ramūnui Karbauskiui nebūti tokiais piktais ir su tokia
neapykanta nuolat kalbėti. Tai niekur toli neveda“, – sakė A. Kubilius.

EP narė R. Juknevičienė, svarstydama apie gerėjančią COVID-19 pandemijos situaciją,
išreiškė viltį, jog rudenį „skiepų ko gero pasaulyje bus pagaminta daugiau, nei bus norinčių
skiepytis”.

„Ir revakcinacijoms užteks, ir pasaulio žmonėms, nes jeigu mes džiaugiamės, kad Lietuvoje
apie 30 proc. paskiepyta, deja, tol kol nebus saugūs visi, tol nebūsime saugūs ir mes.
Nereikia užsiliūliuoti ir galvoti, kad mes mažam ratelyje ar Lietuvoje, ar Europos Sąjungoje
pasiskiepysime ir to užteks. Kol pasaulis nebus pasiskiepijęs, kol virusas siautės, dauginsis,
mutuos, tose dalyse, kur gali siautėti, kur nebus apsaugos žmonėms, tai tol bus blogai“, –
kalbėjo europarlamantarė.
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